
 فوتبال ایران در سال های اخیر خسارت مالی زیاد و 
گهانی برخی مربیان و بازیکنان  هنگفتی بابت فسخ قرارداد نا
خارجی و شکایت آنها به فیفا برای دریافت غرامت و جریمه، 
پرداخت کرده است. ایرنا نوشت: مربیان و بازیکنان خارجی و 
ماجراهای پس از فسخ قرارداد آنها و غرامت هایی که با شکایت 
به فیفا طلب می کنند، تبدیل به یکی از معضلات فوتبال 
ایران شده است. معضلی که در ۲ دهه اخیر سبب شده تا 
پرونده های زیادی از شکایت خارجی ها در فیفا برای ایران 
باز شود و پول های هنگفتی بابت این قراردادها به حساب 
آنها واریز شود.پرونده ویلموتس گیت و ضررهای مالی که با 
توجه به فسخ قرارداد این سرمربی بلژیکی به فوتبال ایران 
تحمیل شد، از جمله پرونده های پرسروصدای سال های 
اخیر بود. البته این مشت، نمونه خروار است و در دهه ۸۰ 
که ورود پول های بی ضابطه به فوتبال و باشگاه ها سرعت 
گرفت، چنین ضرر و زیان های مالی را مجموعه ملی و باشگاهی 
فوتبال ایران به کرات تجربه کرده است.با وجود پرونده های 
زیان بار مالی در ۲ دهه گذشته، به نظر می رسد راه و مسیر 
چنین قراردادهای خسارت باری در فوتبال ایران بسته نشده 
و همچنان در فصل های اخیر هم شاهد تکرار این معضل 
بوده ایم. البته این در شرایطی است که فدراسیون فوتبال دو 
سال پیش با اصلاح شرایطی که بازیکنان و مربیان خارجی 
برای حضور در تیم های کشورمان باید دارا باشند، سعی 
در این داشت که از ورود خارجی های بی کیفیت که گاها با 
رقم های چندبرابری با یکی از باشگاه ها قرارداد می بستند، 
کنون برای جلوگیری از ضررهای  جلوگیری کند.با این حال تا
مالی ناشی از قراردادهای یک طرفه که به نفع بازیکن یا مربی 
تنظیم شده است، تدبیری خاصی صورت نگرفته و همین 
مسأله سبب شده تا خطر تکرار اتفاقاتی مانند ویلموتس گیت 
همواره بیخ گوش فوتبال ایران باشد.پرداخت جریمه های 
مالی سنگین به مربیان و بازیکنان خارجی در دهه های اخیر 
در لیگ ایران در شرایطی است که همواره باشگاه ها از کمبود 
بودجه و مشکلات مالی گلایه دارند. چنین محدودیت هایی 
سبب شده تا محکوم شدن در پرونده شکایت مربیان و 
بازیکنان خارجی به پرداخت رقم های هنگفت، مصائب مالی 
باشگاه ها را دوچندان کند و لیست بدهی ها و طلبکاران را 

طولانی تر کند.
لان در فسخ  قرادادهای هدفمند و با برنامه  نقش دلا

برای توقف این چرخه پُر خسارت، فدراسیون فوتبال باید با 
آموزش باشگاه ها در نوشتن قراردادهای بین المللی، مدیران 
باشگاه ها را با آخرین تغییرات و شکل نوشتن قراردادها بر 
اساس منافع باشگاه، آشناتر کندبا این حال در ضرر و زیان 
مالی هنگفتی که برخی مربیان و بازیکنان خارجی به باشگاه ها 
لانی  لان را نیز دید، دلا تحمیل می کنند، می توان رد پای دلا

که در قالب های مختلف، همواره سعی  کرده اند بیشترین 
استفاده از یک قرارداد به حساب شان واریز شود. جولان 
دلال هایی که علاوه بر قالب مدیر برنامه، بعضا در لباس مربی 
و مدیر هم دیده می شوند، در ۲ دهه اخیر بیشتر از هر زمانی 
لان در فسخ  قرادادهای هدفمند و  شده است.نقش این دلا
با برنامه، که منجر به دریافت غرامت سنگین و همچنین مبلغ 
کل قرارداد با وجود حضوری کوتاه مدت در تیم های ایرانی 
می شود، پررنگ تر از هر از زمانی است.البته انفعال فدراسیون 
فوتبال در نظارت بر قراردادها و همچنین سوءمدیریت 
مدیران باشگاه در عمل به مفاد قرارداد و همچنین وجود 
بندهای شائبه دار در قراردادها، از دیگر عواملی است که 
سبب شده فوتبال ایران تبدیل به بهشت مربیان و بازیکنان 
خارجی برای کسب درآمدهای هنگفت تبدیل شود.مربیان 
و بازیکنانی که با قراردادهای یک ساله یا چند ساله وارد کشور 
می شوند، بعد از چند ماه قراردادشان را فسخ می کنند و پس 
از آن کل مبلغ قرارداد یک ساله یا چند ساله شان را با وجود 

حضوری تنها چند ماهه در کشور طلب می کنند.
گهانی از   گذری بر شکایت خارجی ها پس از رفتن نا

فوتبال ایران؛ کابوسی برای تمام فصول
با این حال فوتبال ایران که در محاصره کمبودهای مالی 
و بودجه ای نسبت به رقبای آسیایی اش قرار دارد، با یک جا 
روند خسارت بار قراردادهای شائبه دار با مربیان و بازیکنان 

خارجی را متوقف کند تا هر بار با فسخ قرارداد یک مربی یا یک 
بازیکن خارجی، نگرانی درباره پرداخت جریمه و محکومیت 
در فیفا، مدیران و هواداران باشگاه ها را هراسان نکند.برای 
با  باید  پُر خسارت، فدراسیون فوتبال  توقف این چرخه 
آموزش باشگاه ها در نوشتن قراردادهای بین المللی، مدیران 
باشگاه ها را با آخرین تغییرات و شکل نوشتن قراردادها بر 
اساس منافع باشگاه، آشناتر کند. آنها همچنین باید علاوه 
لان، سطح نظارتی شان را نیز بر قراردادها  بر رصد رفتار دلا
افزایش دهند تا راه های سوء استفاده بازیکنان و مربیان 
خارجی بسته شود.با این حال وظیفه اصلی در این بین 
بر عهده باشگاه هاست، باشگاه هایی که در خیلی از موارد 
مشاهده شده با گاف های مدیریتی و عدم آشنایی به قوانین 
حقوقی بین المللی، زمینه را برای محکوم شدن در پرونده 
شکایت های بازیکنان و مربیان خارجی در فیفا مهیا کرده اند.
در چنین شرایطی علاوه بر عمل به تعهدات مندرج در قرارداد، 
باشگاه ها باید قبل از بستن هر قراردادی با استفاده از وکلای 
خبره و آشنا به قوانین حقوقی فوتبال، قراردادهایی محکم که 
منافع باشگاه را نادیده نگیرد با بازیکن یا مربی خارجی امضا 
کنند تا مانند امروز ا پرونده های شکایت از تیم های ایرانی در 
فیفا توسط خارجی ها برای گرفتن غرامت و پول های هنگفت 
رو به افزایش نباشد و فسخ قرارداد یک خارجی، تبدیل به 

کابوس باشگاه ها نشود.
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گهانی از فوتبال ایران؛ گذری بر شکایت خارجی ها پس از رفتن نا

 کابوسی برای تمام فصول

گفتوگو

و  کلهر پیشکسوت پرسپولیس   محمود 
کارشناس فوتبال در مورد تغییرات در کادر 

فنی تیم سرخ پوش پایتخت صحبت کرد. 
وی  بی ترکیه ای ر  در مورد حضور مر
نیمکت پرسپولیس بعد از عملکرد مربیان 

ایرانی چه نظری دارید؟
مربی خارجی و ایرانی هیج تفاوتی برای 
پرسپولیس نداشته و در برخی مواقع حتی 
حضور مربیان ایرانی در پرسپولیس بسیار 
مفیدتر است زیرا شناخت بیشتری از فوتبال 
کردن  قبول  و  کارتال  حضور  دارند.  کشور 
سکان رهبری پرسپولیس با توجه به نزدیکی 
فرهنگی ترکیه با ایران، می تواند مثبت باشد 
و امیدوارم حواشی اطراف پرسپولیس را با 

درایت خود دور کند. 
 کارتال باید روی چه نقاطی کار کند؟

نقطه ضعف پرسپولیس در دفاع مشخص 
آزاد  ضربات  روی  از  که  گل هایی  و  است 
دریافت می کند هنوز در این تیم وجود دارد 
و کارتال باید به دنبال حل این موضوع برود 
و شاهد آن در بازی مقابل فولاد بود. این 
خ  مشکل در بازی با الغرافه در دوبی نیز ر
داد و از نزدیک شاهد آن بودم؛ کارتال باید 
به دنبال کنترل بازی بعد از گل ها باشد تا 
شیرازه تیم حفظ شود. پرسپولیس در صورت 
ارتقاء سطح دفاع خود می تواند شانس جدی 

قهرمانی در لیگ برتر باشد. 
که توسط   نظر شما درباره اتفاقاتی 
خ داد  کتور ر گران در دیدار مقابل ترا تماشا

چیست؟
گرنما در ورزشگاه ها به عنوان   برخی تماشا
هوادار حضور پیدا می کنند که من آن ها را 
هیج وقت به عنوان هوادار نمی شناسم؛ آن ها 
به دلال های فوتبال وصل هستند و به دنبال 
قالب کردن بازیکنان و مربیان بی کیفیت به 
تیم هستند و جیبشان را پر می کنند و سرمایه 

کشور و انگیزه جوانان را نابود می کنند. 
 

کلهر: 
نقطه ضعف پرسپولیس 

در دفاع 
مشخص است

  پیاتزا زودتر از لژیونرها  
به ایران می آید

در  آینده  سال  ایران  والیبال  مردان 
نخستین رویداد بین المللی خود با هدایت 
روبرتو پیاتزا ایتالیایی در رقابت های لیگ 
ملت های والیبال سال ۲۰۲۵ شرکت خواهند 
تیم ملی  سرپرست  خوش خبر  امیر  کرد. 
این  آمادگی  برنامه  درباره  ایران  والیبال 
کرد: روز شنبه ۱۳ به همن ماه  تیم اظهار 
و  والیبال  فدراسیون  رئیس  با  جلسه ای 
پیاتزا )به صورت آنلاین( داشتیم و روز شمار 
آماده سازی تیم ملی را نهایی کردیم. مقرر 
شد پس از هفته اول تعطیلات عید، تمرینات 
تیم ملی با دعوت از بازیکنانی که تیم هایشان 
به جمع چهار تیم لیگ برتر راه پیدا نکرده اند، 
طبق برنامه های تمرینی پیاتزا زیر نظر توتولو 
و مربی بدنساز از سوی کادر مربیان ایرانی 
آغاز شود. وی افزود: در اسفندماه پس از 
پایان مسابقات لیگ برتر لیستی از بازیکنان 
گروه اول را اعلام خواهیم کرد و در جلسه 
برنامه  ایتالیایی  بدنساز  مربی  با  آنلاین 
بدنسازی بازیکنان را در تعطیلات عید به 
آنها می دهیم تا به صورت آنلاین تمرینات 
خود را در مدت تعطیلی داشته باشند و 
با آغاز تمرینات با آمادگی نسبتا بیشتری 
تیم ملی  سرپرست  شوند.  ملحق  اردو  به 
والیبال ایران ادامه داد: همچنین در صورت 
حذف یا پایان کار هر تیم در مسابقات لیگ 
باشگاهی، بازیکنان ملی پوش آن پس از یک 
هفته تا ۱۰ روز استراحت به اردوی تیم ملی 
جمع  ترتیب  بدین  و  پیوست  خواهند 
اردونشینان در تهران کامل و تکمیل خواهد 
شد. با پایان لیگ های کشورهای اروپایی 
لژیونرها و پیاتزا در دهه دوم اردیبهشت ماه 
در تمرینات تیم ملی در تهران حضور خواهند 
داشت. البته به احتمال زیاد توتولو خیلی 
زودتر در تمرینات حضور پیدا خواهد کرد و 
تمرینات آماده سازی را به صورت مستقیم 
کید بر داشتن  برگزار می کند. خوش خبر با تا
کافی برای تمرینات تیم ملی اظهار  زمان 
داشت: تا بازیکنان لژیونر به اردو نیایند، 
شکل اردو به صورت ۱۰۰ درصدی نخواهد 
بود اما چیزی که مسلم است پیاتزا زودتر 
از لژیونرها در تمرینات تهران حاضر خواهد 
شد. پیاتزا تمرینات را یک ماه پیش از حضور 
در اولین هفته لیگ ملت ها با حضور تمامی 
بازیکنان از جمله لژیونرها به صورت رسمی 
در تهران آغاز خواهد کرد و پس از دو هفته 
تمرین در پایتخت، ملی پوشان راهی ایتالیا 

خواهند شد. 

منهایفوتبال

اخبــــــــار

شمسایی: فرایند جذب آندرس مانند فروش ماشین به یک نمایشگاه بود!

 سرمربی تیم ملی فوتسال ایران مجدداً 
به  خارجی  دستیار  یک  جذب  لزوم  بر 
کید کرد. وحید  جمع دستیاران خودش تأ
شمسایی درباره برنامه حضور تیم ملی 
به  برزیل،  تورنمنت  در  ایران  فوتسال 
خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم گفت: 
لیگ برتر روز 10 اسفند به پایان می رسد 
و تورنمنت برزیل از روز 13 اسفند آغاز 
خواهد شد. بازیکنان روز یازدهم اسفند 
به اردو می آیند و فرصتی برای ریکاوری 
باید مسافتی  آن  از  نداریم، چون پس 
طولانی تا برزیل را طی کنیم. وی در مورد 
حضور ایران در مسابقات فوتسال داخل 
سالن آسیا در سال 2026 خاطرنشان کرد: 
در گذشته هفته ای چهار روز اردو داشتیم 
و آخر هفته در لیگ بازی می کردیم. حالا 
طی یک سال تنها 60 روز فیفادی داریم 
. لیگ را  که با رفت وآمدها می شود 48 روز
کامل زیر نظر داریم و بازیکنان مستعد به 
تیم ملی دعوت می شوند. هر کسی باید 
خودش حق خودش را بگیرد. سرمربی 
تیم ملی فوتسال با بیان اینکه ملی پوشان 
در اردوها فقط فرصت هماهنگی دارند، 

تصریح کرد: باید برنامه ریزی لازم را داشته 
باشیم و نوع بازی روز دنیا مانند تیم های 
بازیکنان نشان  را به  برزیل  آرژانتین و 
بدهیم تا در همان مسیر پیش برویم. 
این مسأله از باشگاه ها نشأت می گیرد. 
نباید هیچ تورنمنتی را از دست بدهیم و 
بازیکنان ما باید در بازی های دوستانه 

به میدان بروند. شمسایی با اشاره به 
پیشرفت تیم های ملی دو کشور آسیایی 
اظهار داشت: اندونزی حالا از تورنمنتی 
را با حضور آرژانتین میزبانی می کند و با 
مربیان بزرگ دنیا در حال پیشرفت است. 
مربیان  بزرگ ترین  از  یکی  از  عربستان 
جهان بهره می برد و حالا بازیکنان بزرگی 

کشور  این  برتر  لیگ  به  »پانی«  چون 
گر تلاش نکنیم، همه چیز را از  رفته اند. ا
دست می دهیم. وی در مورد شکست در 
کره با میگل آندرس سرمربی تیم ملی  مذا
هلند برای حضور وی در کادر فنی ایران 
کرد: او پس از جام جهانی قول  عنوان 
داد به ایران می آید. وقتی اصولی )رئیس 
کرد،  صحبت  میگل  با  فوتسال(  کمیته 
عوض  مربی  این  تفکر  شدیم  متوجه 
شده است و او می خواهد سرمربی باشد. 
گزینه بعدی مربی بسیار شایسته ای بود، 
فدراسیون  که  می خواست  مبلغی  اما 
نمی توانست پرداخت کند. شمسایی با 
مقایسه رویه جذب آندرس قبل و بعد از 
جام جهانی 2024 به تسنیم گفت: فرایند 
استفاده از میگل مانند یک نمایشگاه 
ماشین بود که صاحب نمایشگاه مبلغی 
برای خرید ماشین شما پیشنهاد می کند. 
گر این پیشنهاد را نپذیرید و چند روز بعد  ا
ماشین را به این نمایشگاه ببرید، دیگر 
ماشین را با رقم قبلی نمی خرد. آندرس 
هم به جام جهانی رفت و دیگر سرمربی 

شده بود!

 علی نظری جویباری می گوید سرمربی 
بعدی استقلال نیز خارجی خواهد بود و 

هیچ عجله ای در انتخاب مربی ندارند. 
 بررسی 

علی نظری جویباری مدیرعامل استقلال 
حاجی  مهدی  مرحوم  تشییع  مراسم  در 
محمد بازیکن پیشین استقلال و تیم ملی 
فوتبال ایران، در پاسخ به سؤالی درباره 
وضعیت انتخاب سرمربی جدید استقلال 
اظهار داشت: »ما همچنان در حال بررسی 
گزینه های سرمربی خارجی هستیم و هیچ 
عجله ای برای تصمیم گیری نداریم. قطعاً 
سرمربی آینده استقلال یک مربی خارجی 
خواهد بود، اما در حال حاضر به همکاری 
با سهراب بختیاری زاده ادامه می دهیم. 
امیدواریم که او بتواند این بازی را با نتیجه ای 
مطلوب به پایان برساند تا ما نیز فرصت کافی 
برای انتخاب بهترین گزینه را داشته باشیم و 
گرفتار تصمیمات شتاب زده نشویم. حداقل 
باید فردی را انتخاب کنیم که کارنامه موفقی 
داشته باشد. تلاش ما این است که فردی را 
برگزینیم که هم از نظر فنی در سطح بالایی 

باشد و هم سبک فوتبالی اش با استقلال 
هماهنگی داشته باشد.« 

 بختیاری زاده
ما   ، نیاز صورت  »در  افزود:  وی 
قرار  حمایت  مورد  نیز  را  بختیاری زاده 
تصمیمی  هر  می تواند  او  و  داد  خواهیم 
گر سرمربی  ا کند.  که صلاح بداند، اتخاذ 
جدید بخواهد دستیار خارجی یا ایرانی به 
کند، این موضوع به نظر  کادر فنی اضافه 
بختیاری زاده بستگی دارد. فعلاً چند بازی 
فرصت داریم تا بتوانیم یک سرمربی بزرگ 
را برای استقلال انتخاب کنیم.« مدیرعامل 
سهراب  اظهارات  درخصوص  استقلال 
بختیاری زاده مبنی بر حفظ عزت و احترامش 
در باشگاه گفت: »بدون شک، بختیاری زاده 
ما  و  است  استقلال  اسطوره های  از  یکی 
تمام تلاش خود را می کنیم تا او را حفظ 
کنیم. در هر موقعیتی که او نیاز به حمایت 
کنار او خواهیم بود. در  داشته باشد، در 
، بختیاری زاده سرمربی استقلال  حال حاضر
جدید  سرمربی  انتخاب  برای  ما  و  است 
که فرصت  عجله ای نداریم. درست است 

کم داریم، اما این به معنای تصمیم گیری 
عجولانه نیست.«وی ادامه داد: »از هواداران 
استقلال می خواهیم که از ما حمایت کنند و 
تحت فشار قرار ندهند تا مجبور به انتخاب 
یک مربی درجه چندم نشویم. ما تمایل 
داریم که هواداران یار ما باشند و کمک کنند 
تا یک مربی بزرگ را به استقلال بیاوریم. در 
، سهراب بختیاری زاده سرمربی  حال حاضر
استقلال است و از او حمایت خواهیم کرد 
تا در اولین فرصت سرمربی جدید را معرفی 

کنیم.«
 مشکلات 

درباره  سؤالی  به  پاسخ  در  جویباری 
و  مربیان  ورود  از  ناشی  مالی  مشکلات 
بازیکنان خارجی و عدم پاسخگویی مدیران 
وقت اظهار داشت: »این مشکلات به دلیل 
داده  خ  ر گذشته  در  عجولانه  تصمیمات 
کید  که من تأ است. به همین دلیل است 
دارم هواداران از ما حمایت کنند تا مجبور 
بگیریم.  غیرکارشناسی  تصمیمات  نشویم 
گر تحت فشار قرار بگیریم، مجبور خواهیم  ا
شد یک مربی معمولی را به خدمت بگیریم. 

گر بتوانیم با آرامش و با نظر کارشناسان  اما ا
و کمیته فنی تصمیم گیری کنیم، بدون شک 
یک سرمربی بزرگ را به استقلال خواهیم 
آورد.« وی اضافه کرد: »برنامه ما این است 
که در صورت انتخاب سرمربی جدید، او تنها 
مسئولیت هدایت تیم اصلی را نداشته باشد، 
کادمی و تیم های پایه نیز نظارت  بلکه بر آ

کند تا از حضور او نهایت بهره را ببریم.«
 ایجنت ها 

ایجنت ها  نقش  درخصوص  جویباری 
در انتقال بازیکنان و مربیان گفت: »حضور 
ایجنت ها در فوتبال امری طبیعی و قانونی 
است و نمی توان این نقش را نادیده گرفت.« 
وی ادامه داد: »همان طور که در هر صنفی 
افراد متقلب وجود دارند، در میان ایجنت ها 
نیز چنین افرادی یافت می شوند. اما ما 
باید با افراد سالم و معتبر همکاری کنیم و 
که به ظاهر  کسانی را بخوریم  نباید فریب 
رابطه نزدیکی با ما دارند. انتخاب مربیان و 
بازیکنان باید بر اساس نیازهای باشگاه باشد 
و ایجنت ها نیز در این روند می توانند نقش 

واسطه ای خود را ایفا کنند.«

کارتال از تجربه کریم باقری استفاده کند 
فرشاد پیوس مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در 
گر می خواهد  خصوص سرمربی جدید این تیم گفت: کارتال ا
موفق باشد، می تواند از تجربه بالای کریم باقری استفاده 
کند. به هر حال باقری سال های زیادی است که در کادر فنی 
پرسپولیس حضور دارد و با تمام بالا و پایین تیم آشناست و 
در سرعت بخشیدن شناخت بیشتر کارتال از جو پرسپولیس 
و شرایط بازیکنان می تواند نقش کلیدی داشته باشد. پیوس 
درباره جذب مهاجم جدید پرسپولیس که به پیشنهاد کارتال 
صورت گرفته است، خاطر نشان کرد: بازیکن خارجی هم 
مانند مربی، نیاز به زمان دارد و باید بیاید بازی کند تا بتوانیم 
درباره کیفیت او نظر دهیم. قطعاً کارتال از او شناخت داشته 
است که تصمیم به جذبش گرفته است. من امیدوارم که 
مهاجم جدید بازیکن خوبی باشد، به پیشرفت پرسپولیس 

کمک کند و مشکل گلزنی تیم حل شود. 

تذکر نماینده تبریز درباره حواشی بازی 
پرسپولیس و تراکتور

نماینده تبریز در مجلس در تذکری نسبت به حواشی 
کتورسازی تبریز انتقاد کرد.  بازی فوتبال پرسپولیس و ترا
علی جعفری آذر در جلسه علنی مجلس دیروز دوشنبه در 
کتور  تذکری به وزیر ورزش و جوانان گفت: در بازی اخیر ترا
بی ادبی،  انواع  شاهد  آزادی  ورزشگاه  در  پرسپولیس  با 
بی اخلاقی، ناهنجاری و توهین های نژادی و قومی از سوی 
تعدادی از هواداران و برخی مسئولان تیم میزبان و عوامل 
کتور تیم محبوب و مورد  برگزاری مسابقه بودیم. وی افزود: ترا
کثریت مردم ایران به ویژه آذربایجان است؛  احترام و علاقه ا
مردم آذربایجان به ویژه تبریز عزیز انتظار این گونه بد میزبانی 
در پایتخت جمهوری اسلامی ایران را نداشته و ندارند لذا 
به نمایندگی از طرف مردم، طبق اصل ۱۹ قانون اساسی از 
وزیر ورزش و جوانان می خواهم با قید فوریت دستور داده 
تا بدون تبعیض و مطابق مقررات با عوامل و محرکین این 
گوار برخورد شود تا دیگر شاهد این گونه بداخلاقی ها  اتفاق نا
و اقدامات خلاف مصالح ملی در میادین ورزشی نباشیم. 
کید کرد: باید میادین ورزشی، میدان  این نماینده مجلس تا
اخلاق مداری و تحکیم الفت و مودت بین اقوام ایرانی و اهتزاز 

پرچم جمهوری اسلامی باشد. 

سهمیه بازیکن خارجی پرسپولیس بازمی گردد؟
پس از بررسی های انجام شده توسط ایفمارک مشخص 
شده که نبیل باهویی، بازیکن پیشین پرسپولیس در بدو 
ورودش به ایران به ویروس کرونا مبتلا شده بود. باشگاه 
پرسپولیس مستندات جدیدی مبنی بر ابتلای نبیل باهویی 
به کرونا در اختیار ایفمارک قرار داده است. این مستندات 
نشان می دهد که باهویی در بدو ورود به ایران کرونا داشته 
است. ایفمارک پس از بررسی مدارک این خبر را تایید کرده 
و به کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال اعلام کرده که 
باهویی در ابتدای حضورش در ایران به کرونا مبتلا بوده است. 
حالا این کمیته با وجود این مدارک باید رای نهایی خود را 
گر از نظر میزان حضور باهویی در بازی های  صادر کند و ا
پرسپولیس مشکلی وجود نداشته باشد، سهمیه بازیکن 
خارجی باشگاه پرسپولیس بازمی گردد و این باشگاه می تواند 
کند. باشگاه پرسپولیس  یک بازیکن خارجی دیگر جذب 
پیش تر به اتهام جعل اسناد در این پرونده جریمه شده 
کادر پزشکی پیشین باشگاه، مستندات  که  بود در حالی 
تاییدکننده ابتلای باهویی به کرونا را از قبل در اختیار داشته 
و کادر جدید به جای استعلام از پزشک قبلی، خود دست 
گر  به کار شده و سعی کرده بود مدارک غیرواقعی ارائه کند. ا
باشگاه پرسپولیس از ابتدا مستندات صحیح مربوط به این 
موضوع را در اختیار ایفمارک قرار می داد، چنین شرایطی 

برایش پیش نمی آمد. 

 توصیه رونالدو به رئالی ها
مراقب امباپه باشید!

فو ق ستاره النصر عربستان به مدیران و هواداران باشگاه 
ستاره  به  حواس شان  بیشتر  کرد  توصیه  مادرید  رئال 
دوران  خود  که  رونالدو  کریستیانو  باشد.  فرانسوی شان 
درخشانی را در رئال مادرید داشت، در گفت وگو با برنامه 
تلویزیونی »ال چیرینگیتو« اسپانیا، درباره ستاره فرانسوی 
و  فراز  تیم  این  در  حضورش  اول  فصل  که  کهکشانی ها 
گفت: من عاشق امباپه هستم. او بازیکن  نشیب داشته، 
فوق العاده ای است. رئال مادرید، مراقب کیلیان باش! او به 
شما شادی زیادی خواهد داد. مراقب این مرد جوان باشید، 
چون او بازیکن خیلی خوبی است و رئال مادرید باید برای 
گر جای امباپه  محافظت از کیلیان کمک کند. وی افزود: ا
بودم، بسیار شبیه به چیزی که کریستیانو رونالدو در پست 
مهاجم در رئال بازی می کرد، بازی می کردم. پست مهاجم 
اوضاع را برای امباپه کمی پیچیده می کند چون به نظر من او 
نمی داند چگونه در پست مهاجم بازی کند. اینطور نیست که 
او نمی داند، نه، به این دلیل است که این پست تخصصی او 
گر من در رئال مادرید  نیست. برنده پنج توپ طلا تصریح کرد: ا
بودم، به امباپه یاد می دادم که چطور در پست مهاجم نوک 
بازی کند. چون من هم مهاجم نوک نبودم اما سال ها در این 
پست بازی  کرده ام. من ابتدا در پست بال بازی می کردم و مردم 
این را فراموش کرده اند. فوق ستاره پیشین منچستریونایتد و 
یوونتوس صحبت های خود را این طور ادامه داد: من کیلیان 
امباپه را خیلی دوست دارم و این فقط به این دلیل نیست 
که من الگوی او بودم یا او از کودکی طرفدار من بوده، بلکه به 
خاطر استعداد اوست. من هر از گاهی بازی های رئال مادرید 
را تماشا می کنم، چون پسرم، متئو، عاشق امباپه است. 
کریستیانو رونالدو بین سال های ۲۰۰۹ تا ۲۰۱۸ در باشگاه رئال 
مادرید عضویت داشت و با به ثمر رساندن 4۵۰ گل بهترین 
گلزن تاریخ این باشگاه به شمار می رود. او به این تیم برای 
لیگا، دو  کسب ۱۵ جام مختلف از جمله دو قهرمانی در لا
قهرمانی در جام حذفی اسپانیا و چهار قهرمانی در لیگ 
قهرمانان اروپا کمک کرد. امباپه ۲6 ساله این فصل در ۳۳ 
بازی از رقابت های مختلف برای رئال مادرید به میدان رفته 

و آمار ۲۱ گل زده و ۳ پاس گل را از خود برجای گذاشته است. 

مدیرعامل استقلال: هیچ عجله ای برای انتخاب سرمربی نداریم


